
                                    

 

 

Concept verslag van de vergadering op maandag 18 november 2020 
 

 

In verband met de AVG wet, vermelden wij in dit verslag geen namen, tenzij beroepsmatig aanwezigen. 

Aanwezig: 43 wijkbewoners en wijkpartners, 15 afmeldingen. 

Bestuur: P. van Diejen (voorzitter), W. Beishuizen(penningmeester), R. van Eeden, Mw. K. van Dam (secretaris) 

 

 

                          

1. Opening en welkom.      

         De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering.  

We beginnen met een ingezonden filmpje af te spelen over de buren-appeltaartbak-dag van Franke van der laan. Daarna 

gaan we verder met onze reguliere vergaderpunten. 

 

 

2.      Rondvraag.   

         De punten voor de rondvraag kunnen zowel vóór de vergadering (per e-mail via: secretariaat@wijkraadfloriande.nl) als   

         tijdens de vergadering worden opgegeven en worden bij de punten onder Thema’s behandeld. Indien u meer dan 3 vragen  

         heeft verzoeken wij u vriendelijk deze altijd per mail aan ons toe te sturen. 

         Via de mail binnengekomen: 

             - Het windzwaard is alweer/nog steeds defect. 

De wijkraad heeft dit doorgegeven aan de gemeente. De gebiedsmanager gaat navraag doen over dit punt. 

            - Helaas zijn er weer afmeldingen binnen gekomen van bewoners, omdat her SKWA niet per bus bereikbaar is…. 

           -  Wederom is er de vraag binnen gekomen over hergebruikte vervuilde grond op park 21. 

              Dit is al meerdere keren in vorige vergaderingen ter sprake gekomen en is toen afgehandeld/ beantwoordt. 

De gemeente heeft gezegd geen grondas te gebruiken in Park 21 maar industriegrond en deze bevat geen lood. Deze 

grond is mogelijk niet helemaal schoon om er aardbeien op te kweken maar is, indien vervuild, niet in die mate dat er 

interventie nodig is. (schoonmaken) 

 De MER moet nog plaatsvinden. 

         Tijdens de vergadering gestelde vragen: 

             - Was de wijkraad op de hoogte van de laadpalen op eiland 8?  

 De afspraak dat de wijkraad geïnformeerd zou worden is in dit geval niet gebeurd. De palen zijn geplaatst op aanvraag    

 van een bewoner. 

             - Er is iets bekend over een evaluatie van de Kermis. 

               Deze is niet geweest, daar de kermis hier nu op het parkeerterrein naast het SKWA zijn ‘vaste standplaats’ heeft. 

               Er zijn geen klachten binnen gekomen bij de gemeente en de geluidsmetingen zijn aangepast aan de schooluren. 

             - Er wordt gevraagd naar de bussluis en de doseerlichten.  

De voorzitter antwoord dat de doseerlichten in stand worden gehouden en dat de gemeente heeft aangegeven dat de 

gehele bussluis inclusief de rammelende plaat tegelijk wordt aangepakt en gecorrigeerd.  De datum hiervan is nog niet 

bekend. 

Een stukje uit het verslag van de gemeenteraad: 

…de bussluis blijft definitief open. Dat is ook de reden dat we in 2020 tegelijk met onderhoudswerkzaamheden aan de 

Waddenweg de verkeerssituatie daar zullen aanpassen. Dan wordt de sluis daar ook verwijderd. U vraagt nu 'zouden die 

stoplichten niet weg kunnen en zou de weg niet weer ingericht kunnen worden als tweerichtingsweg zonder die passage?' 

Ik kan u dat laatste niet zeggen, maar ik kan wel zeggen dat het stoplicht blijft staan. Er moet wel een ander type stoplicht 

komen want in dat wat er nu staat, zit cameraregistratie en dat hoort daar dus niet meer thuis als er geen sprake meer is 

van een bussluis. Maar we hebben daar wel een stoplicht nodig omdat er met andere verkeersintensiteiten gewerkt zal 

worden. Als we er dan geen stoplicht zouden neerzetten, hebben we problemen in het kader van de Wet geluidhinder… 

 

 



3.      Concept verslag van de vergadering 9 september 2019.   

         Het verslag wordt goedgekeurd. De voorzitter bedankt de notuliste. 

 

 

4.      Vaststelling agenda.   

         De voorzitter vraagt aan de aanwezigen of er iemand nog punten heeft voor de agenda. 

De agenda wordt door de voorzitter definitief vastgesteld.   

 

 

5.      Mededelingen.  
5.1    De voorzitter doet de meldingen van verhindering en heet de nieuwe bezoekers welkom. 

5.2    Nieuwe data bewonersvergaderingen 2020. 

13 januari 

9 maart 

11 mei 

13 juli (wordt verplaatst i.v.m. zomervakantie) 

14 september 

9 november 

Dus op de tweede maandag van de maand om de twee maanden. 13 januari is een korte vergadering met 

nieuwjaarsborrel. 

 

5.3 Strooikaart. 

              De nieuwe strooikaarten kunt u vinden op: https://geoweb.haarlemmermeer.nl/GeoWeb/index.html?viewer=Strooiroute  

Hier kan u zelf de routes van de strooikar zien. Het is een grote kaart dus laden duurt even.  

Ook het fietspad nabij eiland 3 richting de Bieshevelstraat staat inmiddels op de strooikaart. Dit was een lang gekoesterde 

wens van ons om dat op de kaart te zetten.  

 

5.4 Nieuwe gebiedsmanager. 

Inmiddels heeft de wijkraad een nieuwe gebiedsmanager toegewezen gekregen.  

Barbara heeft op een andere functie gesolliciteerd binnen de gemeente.  

              Wij bedanken haar voor afgelopen jaar en wensen haar veel succes in haar nieuwe functie. 

 

Onze nieuwe gebiedsmanager is Petra van Doorn. Petra is vanavond aanwezig en stelt zich voor en hoopt op vele en 

leuke jaren met ons samen te kunnen werken. 

Wij heten haar van harte welkom en hopen natuurlijk ook op een goede samenwerking! 

 

5.5 Rietgroei. 

De wijkraad heeft inmiddels van diverse bewoners klachten ontvangen over de overmatige rietgroei. Een aantal klachten 

komt jaarlijks terug. Dat betreft de plekken waar het riet voor de ramen van de woningen wuift. Dat is de sloot tussen 

eiland 1 en 2 aan de kant van eiland 2. Daar staan een aantal woningen op de kademuur gebouwd en het riet groeit daar 

voor de ramen. Vooral ook omdat het slechts eenmaal per 2 jaar wordt gemaaid. Op die plek zou het best elk jaar 

gemaaid kunnen worden. Het argument dat het ecologisch beter voor de vogels is lijkt ons onjuist. Sinds de beleidswissel 

broeit er geen enkele meerkoet, eend of zwaan meer aan die sloot. 

Op eiland 10: Ook hier geldt dat een aantal woningen aan het water ligt. 

Op de Archipel: Daar groeit het riet op het flauwe talud tot aan de keukendeur. 

Daarnaast zijn er klachten dat de rietgroei, vooral bij de eilanden, zo dicht is dat kinderen er niet meer kunnen roeien in 

de zomer. De roeispanen blijven in het riet steken. En de sloten neigen dicht te groeien. Misschien zijn ze niet diep 

genoeg meer en wordt het tijd om te baggeren of een deel van het riet te verzuipen zodat het niet meer zo snel terug 

groeit. 

Ook wordt er nou niet echt netjes verwijderd, maar met grote happen! En ook niet overal en meestal maar sporadisch. 

              De wijkraad wacht het antwoord van het waterschap af. 

 

5.6 Herinneringsbankje. 

In de vorige vergaderingen hebben we bij het onderwerp Tennet/elektriciteitsmasten ook gesproken over een aandenken 

aan de IJtochtzone in verband met het weghalen van de elektriciteitsmasten. Tennet heeft in overleg met de bewoners 

van Sportdorp inmiddels een bankje als blijvend aandenken geplaatst. In overleg met de bewoners is dit geplaatst achter 

de Bep van Klaverenstraat. 

Verder is er nogal wat wateroverlast langs de IJtochtzone. In het gebied ligt een drainagesysteem. Gebleken is dat de 
afvoer van het drainagesysteem is stukgetrokken door een bouwbedrijf. De bedoeling is dat dit gerepareerd gaat worden. 
Dan zal hopelijk de wateroverlast daar ook weer opgelost zijn. 
 
 

 

https://geoweb.haarlemmermeer.nl/GeoWeb/index.html?viewer=Strooiroute


5.7 Bloemenmatjes bij brengparkjes. 

Bij de gemeente is het verzoek binnen gekomen om bij een aantal afval brengparkjes zogenaamde bloemenmatjes neer 

te leggen. De gemeente heeft die aanvraag in behandeling en gaat hier nog over beslissen. De bedoeling van die 

bloemenmatjes is om het zwerfvuil tegen te gaan. 

 

5.8 Verhuizing kanovereniging. 

Ons is ter ore gekomen dat de kanovereniging wil verhuizen. De kanovereniging is nu gevestigd bij het 

pannenkoekenhuis in de groene weelde. De voorzitter van de kanovereniging de waterwolf ligt dit toe. 

 

 

6.      Thema’s:  

6.1     Fysiek: Inrichting Openbare Ruimte. 

6.1.1      FB Koenlaan.  
Op 10 september jl. een dag na onze vorige bewonersvergadering heeft er een inloopavond plaatsgevonden over de 
herinrichting van de Fanny Blankers Koenlaan. Op die avond zijn de definitieve plannen van de FBK-laan gepresenteerd. 
Een flink aantal mensen hebben de inloopavond bezocht. Vooral bij aanvang was het druk omdat niet iedereen duidelijk 
was dat het om een inloopavond ging. Op een aantal plekken stonden ambtenaren die uitleg gaven over de inrichting van 
de weg. 
Op dit moment wordt het project openbaar aanbesteedt. Als die procedure is afgerond en de bouwer bekend is zal ook de 
datum bekend worden wanneer men begint met bouwen. De verwachting is nog steeds dat dit in januari gaat gebeuren. 

 
 

6.2     Sociaal. 
6.2.1 kerstboom inzameling. 

Ook begin volgend jaar zal de wijkraad weer de kerstboominzameling houden. Dit jaar is de inzameling op 3 plekken en is 
van 13.00 tot 16.00 uur op 11 januari 2020. De dit jaar drie inzamelpunten zijn hoek Acropolis/Campo, voor de school 
Braambos en Deltaweg eiland 2/3. 
De loting/ prijsuitreiking begint om 17:00 uur en hopelijk weer in de aula van de school. 
Ook zoeken wij net als voorgaande jaren hier weer vrijwilligers voor die ons willen komen helpen met inzamelen. 
Tijdens de vergadering hebben zich opgegeven: Ans, Carla, Marco, Marja, Miep, Willem en Reindert. 

 
6.2.2 Halloween. 

De optocht is wederom goed verlopen. Helaas is door de slechte weeromstandigheden geen toestemming gegeven van 
de brandweer om af te sluiten met een vuurwerkshow. Wel viel het ook op dat er minder huizen versierd waren dan 
voorgaande jaren. Dit kan ook komen omdat de optocht later in het jaar werd gelopen dan voorgaande jaren en 
Halloween al geweest was. 

 
6.2.3 Wijkbudgetten. 

De gemeente heeft ons erop geattendeerd dat er nog steeds wijkbudgetten zijn. Wijkbudgetten kunnen aangevraagd 
worden door iedereen die een leuk idee heeft om een activiteit in een wijk te organiseren. 
Het gaat bijvoorbeeld om braderieën, wijkfeesten, muziekfeesten, zomerfeesten of jaarfeesten waar buurtbewoners 
samenkomen. Maar bijvoorbeeld ook om sport- of speeldagen waar kinderen en hun ouders nieuwe sporten ontdekken 
en lekker buiten zijn. 
Als uw initiatief of plan buurtbewoners samenbrengt, komt u in aanmerking voor een wijkbudget. 
Voorbeelden van eerdere initiatieven zijn buitenspeeldagen, wijkfeesten, straatfeesten, bijeenkomsten tijdens Pasen, 
Bevrijdingsdag en Kerst en kijkdagen op kinderboerderijen. 
Op de site van de gemeente kunt u een aanvraag doen:  
https://haarlemmermeergemeente.nl/taak/wijkbudget-voor-uw-wijk-buurt  

 

 

 7.       Sluiting.   

    De voorzitter sluit de vergadering.   

    Hij bedankt voor de aanwezigheid en ziet iedereen graag weer in het nieuwe jaar terug op de volgende vergadering op: 

    Maandag 13 januari 2020 om 19:30 uur en met aansluitend onze nieuwjaarsborrel. 

 

 

  

  

https://haarlemmermeergemeente.nl/taak/wijkbudget-voor-uw-wijk-buurt

